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 Pozvánka na zasedání 
 zastupitelstva města

Zveme občany k účasti 
na jednání Zastupitelstva města Větřní,

které se bude konat 
v pondělí dne 7.12.2020 od 18:00 hod. 

Zasedání zastupitelstva se uskuteční v zasedací místnosti 
- v domě čp. 296 ve Školní ulici ve Větřní 

(nad městskou knihovnou). 

Mgr. Antonín Krák, starosta města

 
 

Kulturní léto ve Větřní - Plovárna Větřní 2020 začalo dne 
11.7.2020 „Country večerem“, potom jsme si užili 25.7.2020 Večer 
s Corso Beat, pak následovalo 7.8.2020 vystoupení českokrumlov-
ské kapely Chlapi v sobě a na závěr letních prázdnin proběhl dne 
29.8.2020 Rockfest. 

Kulturní léto jsme zakončili dne 12.9.2020 IV. ročníkem Slavností 
města Větřní.

Město Větřní děkuje všem účinkujícím a dobrovolníkům, 
kteří se zúčastnili akcí.

Kulturní léto ve Větřní - Plovárna Větřní 2020

Za obcí Dobrné při cestě do Hašlovic v lokalitě U kapličky stojí 
- co jiného než kaplička. Mnoho let se o její údržbu starala rodina 
paní Staré a s plynoucími léty převzala péči rodina její dcery, ro-
dina Veselovských. Avšak léta přicházejí a síly ubývají. Hrozilo, že 
kaplička bude chátrat a vzhled chřadnout. Nestalo se tak - nyní je 

čerstvě opravena díky nákladu a silám místního chalupáře pana 
Jaroslava Srba a jeho dvěma synům. Svítí do krajiny a dělá radost 
všem kolemjdoucím. Teď ještě zjistíme, kterému svatému byla kdysi 
zasvěcena.

MUDr. Jaroslav Vojtíšek, místostarosta města 

Kaplička



Určitě si mnozí obyvatelé Větřní všimli při cestě na městské slav-
nosti v okolí bývalého zdravotního střediska tabulek s textem Ne-
sečeme schválně. Po vzoru i jiných měst jsme na místech bohatých 
na místní původní kvetoucí vegetaci založili s pomocí technických 
služeb města přírodní loučky, sloužící jako přirozený zdroj potravy 
a úkryt pro užitečný hmyz - včelky samotářky, perloočky, čmeláky, 
motýly a broučky. Lokalita byla vybrána záměrně mimo sídliště 
s velkým pohybem osob, abychom se vyhnuli event. alergickým re-
akcím. Do příštího roku bychom chtěli pro občany připravit loučky 
seté nepůvodní květinovou flórou, kvetoucí od června až do mrazů. 
Pro začátek máme vytipované lokality v horní části města. Abychom 
se vyhnuli chybám při zakládání, pěstění, údržbě a jiným možným 
komplikacím, zajeli jsme se poučit a získat zkušenosti tam, kde tyto 
loučky již mají. Fotografie zachycuje volarskou místostarostku paní 
Bc. Janu Bártovou a ředitele TS Volary pana Stanislava Holadaje při 
předávání informací.

MUDr. Jaroslav Vojtíšek, místostarosta města 

Větrník
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Vážení spoluobčané,
bohužel opakovaně řešíme nezvané návštěvníky na našem škol-

ním hřišti. Jeho vybudování stálo značné úsilí i finanční prostředky 
města a taktéž jeho údržba a bezpečný provoz vyžaduje nemalé 
úsilí zaměstnanců školy. Je určeno především pro potřeby školá-
ků a jejich výuku, nicméně každý občan Větřní má možnost přijít, 
domluvit se a hřiště po uzavření smlouvy se školou bezplatně 
využívat. Je nám velmi líto, že občané napříč věkovými kategoriemi 
hřiště poškozují (díry v plotě, síť u hřiště), nechávají tam nepořádek 
(lahve od alkoholu, nedopalky, papíry, sklo). Je v zájmu nás všech, 
aby bezohlední lidé neměli možnost jej opakovaně ničit. A proto 
vás žádáme, abyste nebyli lhostejní a neváhali přivolat Policii ČR ke 
zjednání pořádku. 

Mgr. Halka Jánová, ředitelka školy

Hřiště

O letních prázdninách jsme se zapojili do projektu KoPr. Po 
nejdelších "prázdninách", které zažily naše děti, MŠMT poprosilo 
dětské neziskové organizace, jestli by nepomohly s aklimatizací 
dětí na normální výuku. I my jsme uchopili tuhle výzvu a připravili 
pro část dětí z naší školy týdenní kemp, jehož hlavním cílem bylo 
pomoci dětem s návratem do školy a postarat se o smysluplné 
využití volného času dětí v pracovních dnech tak, aby rodiče mohli 
chodit do práce.

Celkem 16 dětí přicházelo vždy ráno a čekal je bohatý program 
plný her, kdy si měly možnost osvěžit své znalosti a také navyknout 
režimu částečně podobnému režimu ve škole. Příjemným zpestře-
ním byly krátké výlety, hry a sportovní aktivity. Zázemí nám poskytla 
ZŠ a MŠ Větřní a o naše plná bříška se postarala restaurace Slavie. 
Byl to krásný týden plný zážitků a her. Kemp si užily jak děti, tak 
i pedagogové. Všem moc děkujeme za pomoc. 

Pionýrská skupina Kájov 
za pedagogický dohled Mgr. Ivana Temiaková a Jana Šoberová

Projekt KoPr
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1. Cítíte se ve Větřní bezpečně? Pokud ne, proč?
 a) Určitě ano - přejděte na otázku č. 3
 b) Spíše ano - přejděte na otázku č. 3
 c) Spíše ne
 d) Určitě ne
 e) Nevím - přejděte na otázku č. 3
 

2.  Kterou část nebo místo ve Větřní považujete za nebezpeč-
né a proč? Prosím místo a příčinu nebezpečí vypište:

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

3.  Co považujete ve Větřní za největší bezpečnostní problém? 
(max. 3 odpovědi)

 a) krádeže aut
 b) vloupání do aut
 c) krádeže a vloupání v domech a bytech
 d) loupežné a násilné trestné činy (např. přepadení)
 e) problémy spojené s užíváním drog
 f) žebrání či obtěžování
 g) vandalismus a jiná drobná pouliční kriminalita
 h)  veřejné pohoršování nebo znečišťování veřejných 

prostranství
 i) rušení veřejného pořádku
 j) dopravní bezpečnost
 k) prostituce
 l) jiné (prosím vypište)
 m) nevím

4.  Stal/a jste se někdy Vy nebo někdo z Vašich blízkých 
ve Větřní obětí protiprávního jednání? Jakého?
 a) ne
 b) ano - zaškrtněte prosím
  - krádeže
  - loupežného přepadení
  - jiného násilného trestného činu (fyzickém napadení)
  - vandalismus
  - porušování pravidel silničního provozu
  - jiné (prosím vypište)

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

5.  Myslíte si, že samospráva společně s Policií ČR řeší 
dostatečně problémy vandalismu a kriminality?
 a) ano

 b) ne, neřeší

 c) nevím

6.  V čem by se podle Vašeho názoru mohla zlepšit práce 
veřejných institucí (samosprávy a Policie ČR) 
v oblasti bezpečnosti ve Větřní (prosím zaškrtněne) 
 a) více policistů na pochůzkách v ulicích

 b)  zvýšit informovanost o práci policie a bezpečnostních 
problémech

 c) důsledná a nezaujatá kontrola (osob, objektů)

 d) více kontrol v dopravě

 e) tvorba místních vyhlášek regulujících problematické jevy

 f) setkávání policie a samosprávy s občany

 g) poradenství při dluzích

 h) poradenství v oblasti zabezpečení osobní bezpečnosti

 i) jiné - prosím vypište

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 j) nevím

7.  Uvítali byste pokrytí Větřní kamerovým systémem? 
Pokud ano, v kterých místech by dle Vašeho názoru měly 
být kamery nainstalovány?

 a) ano (prosím vypište místa)

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 b) ne

 c) nevím

8. Máte pocit, že se situace ve Větřní v průběhu času 
 a) zlepšuje

 b) zůstává stejná

 c) zhoršuje

 d) nevím

Dotazníkové šetření bezpečnost občanů 
Větřní 2020
Jelikož není vedení města lhostejná problematika bezpečnosti v našem městě, připravili jsme pro své občany anonymní dotaz-
níkové šetření. Prostřednictvím Větrníku je tento dotazník distribuován do každé domácnosti. Abychom si mohli lépe zmapovat 
tuto problematiku, je třeba získat co nejvíce poznatků od obyvatel. Proto si Vás dovolujeme požádat o vyplnění přiloženého 
dotazníku. Ten pak bude možné odevzdat do schránky na podatelně Městského úřadu Větřní. Podklady od Vás získané budou 
sloužit k vytvoření analýzy bezpečnostní situace ve městě. Vyplněné dotazníky odevzdávejte do 27.10.2020.
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V minulém čísle Větrníku jsem vám slíbila termíny podzimních 
akcí v naší městské knihovně. Zde je přehled přednášek a dal-
ších akcí, které se nám, doufám, podaří uskutečnit od října do 
konce tohoto kalendářního roku.

Od 5. do 9. října bude naše knihovna, tak jako každý rok, zapo-
jena do celostátní akce Týden knihoven. V pondělí 5. října k nám 
opět přijede cestovatelka Mgr. Jana Troupová a podělí se s námi 
o své zážitky v povídání nazvaném: Bolívie - země indiánů a koky, 
při kterém se dozvíte: Jak se žije v nejvýše položeném „hlavním“ 
městě světa? Proč se do chichi (kukuřičný zkvašený nápoj) dávají 
mravenci či kus psa? Viděli jste někdy řehtačky z pásovců? Je cesta 
smrti opravdu tak nebezpečná? Jedí horníci obětované lamy? Věří-
te, že i Andy mají svůj Gran Canyon? Je karneval v Oruru opravdu 
nejkrásnější, jak tvrdí samotní Bolivijci? Jaké to je sjíždět amazonské 
přítoky na ručně dělaném voru?

Bolívie je jedním z nejchudších států Jižní Ameriky, přesto velmi 
bohatá, co se přírodních krás i kulturních tradic týče. Země se 
zasněženými andskými vrcholy, různobarevnými jezery, největší 
solnou pouští světa i stále ještě nekonečným panenským amazon-
ským pralesem. Domovina indiánů a koky, oslav i stávek. Bolívie je 
plná živých tradic, původních tanců a originální hudby. Pro rady 
se zde chodí za šamanem a při důležitých událostech se oběto-
vávají lamy. To ovšem neznamená, že tu nemají supermarkety a 
multikina. 

Na přednášce zavítáme i do severního Chile - do nejsušší pouště 
světa, nejvýše položeného gejzírového pole na světě, do oblasti na-
prosto ideální k pozorování noční oblohy (známá observatoř Alma).

Jana Troupová navštívila Bolívii prvně při své cestě po Jižní Ameri-
ce, kterou absolvovala s ekvádorským indiánem. Později zde nějaký 
čas žila a pracovala a dodnes se sem pravidelně vrací. Jak sama 
říká, Bolívii prostě milujete nebo nenávidíte. Nebo obojí!

V týdnu knihoven se sejdeme ještě jednou, a to ve středu 
7. října, kdy nám Ing. Daniel Šnejd v knihovně dokončí loňský 
cyklus přednášek Po stopách stavitelů krumlovského hradu a 
zámku jeho 4. částí nazvanou: Belarie, jak si italský letohrádek 
těžce zvykal na šumavské klima.

Ve středu 14. října nám přijde podruhé do knihovny Mgr. Vladi-
míra Podaná vyprávět o československých legionářích v 1. svě-
tové válce, tentokrát se zaměří na naše legionáře ve Francii, Itálii a 
Srbsku a probere i účast československých vojáků ve spojeneckých 
armádách. 

Ve středu 21. října se můžeme těšit na malíře a restaurátora 
pana Josefa Paloudu, který pro naši knihovnu připravil přednášku: 
Nemaluj čerta na zeď, ve které nám bude uvádět příklady magic-
ké síly umění.

Ve středu 11. listopadu se od PhDr. Daniela Kováře dozvíme 
Jak chlapec z Krumlova postavil Prahu. Půjde o povídání o 
Antonínu Langweilovi a hlavně jeho unikátním modelu Prahy z let 
1826 - 1837.

V pondělí 23. listopadu od 9.00 do 17.00 bude pro vás připra-
ven tradiční vánoční jarmark, na kterém si můžete prohlédnout, 
případně i koupit krásné keramické a textilní výrobky z chráněné 

dílny NAZARET z Borovan. Zakoupením jednotlivých uměleckých 
předmětů podpoříte činnost této smysluplné instituce a třeba 
vyřešíte vánoční obdarování někoho blízkého. 

Ve středu 25. listopadu je pro vás ještě připravena přednáška 
Osobnosti Šumavy na snímcích fotoateliéru Seidel. Portrétní 
tvorba ateliéru Seidel zachycuje nejprostší lidi při práci či na stylizo-
vaných portrétech, ale i skutečné osobnosti, které měly význam pro 
regionální dějiny. Chceme-li jmenovat alespoň některá ze slavných 
jmen zachycená Seidelovým objektivem, která byla součástí šumav-
ské historie, můžeme zmínit např. rodinu papírenských podnikate-
lů Spirů, továrníka Schullerbauera ze Zlaté Koruny, sklářskou rodi-
nu Kralik z Lenory, rodinu Watzlawick - výrobce dřevěných hraček 
a kočárků u Rejštejna, rodinu Bienertovu - zakladatele továrny na 
rezonanční dřevo v Modravě, spisovatele: Hanse Watzlika (Nýrsko), 
Rudolfa Slawitscheka (Krumlov), Gustava Jungbauera (Horní Planá), 
či Franze Wischina (Krumlov), básníka Zephyrina Zettla (Stodůlky 
u Hartmanic), vlastivědce Josefa Blaua (Nýrsko), botanika Hanse 
Schreibera (Krumlov), stavitele Hanse Foschuma (Krumlov), arche-
ologa Karla Brdlika (Chvalšiny), hudebníka Petra Ebena (Krumlov), 
poslance německých liberálů Dr. Friedricha Nitscheho (Vyšší Brod), 
iniciátora obnovených hořických pašijových her Josefa Tascheka, 
autora jejich upraveného textu Josefa Ammanna (Krumlov) a řadu 
dalších. Mezi fotografovanými najdeme i lékaře, právníky, řídící 
škol, osobnosti ve vedoucích pozicích schwarzenberského panství 
a další. Fotobanka Musea Fotoateliér Seidel nabízí mnoho portrétů 
těchto šumavských osobností a někteří budou na přednášce před-
staveni Mgr. Zdenou Mrázkovou a Ing. Petrem Hudičákem, kteří 
ukončí cyklus letošních přednášek v naší knihovně. 

Vy si ale ještě můžete přijít do knihovny zazpívat koledy a po-
slechnout koncert krumlovského kytarového dua Čapek & In-
terholz ve středu 9. prosince. Loňské vánoční zpívání se vydařilo, 
tak doufám, že i to letošní ve vás navodí tu správnou vánoční 
atmosféru.

Všechny výše zmiňované přednášky začínají v 18.00 hodin v bu-
dově knihovny v prvním patře.

Souběžně s akcemi pro veřejnost budou probíhat besedy, před-
nášky a návštěvy knihovny pro žáky základní a mateřské školy, škol-
ní družiny a čtenářského klubu. V týdnu knihoven započne Cesta 
do knihovny, která je připravena pro letošní prvňáčky. Ještě před 
tím budou opožděně pasováni ti loňští, kteří dostanou čtenářskou 
legitimaci, čtenářský glejt a jako dárek knížku.

V knihovně na vás čekají i knihy a časopisy, přehled o novinkách 
najdete na webových stránkách www.knihovnavetrni.cz v záložce 
katalog, pod heslem seznamy a novinky. V současné době je naší 
snahou maximálně zajistit bezpečnost a ochranu zdraví našich 
uživatelů, proto jsou vrácené dokumenty ukládány na 48 hodin do 
karantény, platí tedy i úprava provozní doby: knihovna je pro uživa-
tele otevřena v pondělí 11.00 - 18.00 hodin a čtvrtek 9.00 - 16.00 
hodin. S podzimem byla obnovena i povinnost vstupovat do pro-
stor knihovny se zakrytými ústy a nosem a použití dezinfekčního 
prostředku pro dezinfekci rukou. 

Všem přeji příjemné podzimní dny a těším se na setkávání s vámi 
při výběru knih a při výše avizovaných kulturních a vzdělávacích 
akcích.

- mk -

Informace z knihovny
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V Domově pro seniory Kaplice probíhá kontinuální vzdělávání ve 
znalostech a dovednostech potřebných pro kvalitní péči a aplikaci 
soudobých trendů péče o seniory. Nejen v roce 2020 jsou význam-
nými tématy vzdělávání paliativní péče, bazální stimulace a koncept 
biografické péče o seniory. Díky finanční podpoře obce Dolní Dvo-
řiště se v Domově realizuje celoroční vzdělávání zdravotně-ošetřo-
vatelského personálu, sociálních a aktivizačních pracovníků právě 
v implementaci biografické péče do praxe domova.

Vzdělávání lektoruje PhDr. Eva Procházková, Ph.D., specialist-
ka v péči o osoby s demencí a zakladatelka Erwin Böhm Institutu 
v České republice. O biografické péči a zavedení tohoto konceptu 
do praxe Domova pro seniory Kaplice hovořila s paní doktorkou 
ředitelka Domova Mgr. Vladimíra Holczerová.

Paní doktorko, můžete nám ve zkratce popsat, co si vlastně 
pod prací s biografií seniora můžeme představit?

Každý člověk má svůj životní příběh a náš život nás ovlivňuje 
i ve stáří. Není tedy možné, aby pečující nevnímali, že jsme člověk, 
člověk se svým životním příběhem.

Pokud není otevřeno téma životního příběhu jako součásti péče, 
zůstává nám strohý přístup k člověku pouze jako k tělu „bez duše“. 
Moderní geriatrické přístupy začínají sběr informací důležitých pro 
péči vždy na základě životního příběhu seniora.

Co Vás vedlo k tomu stát se průkopnicí - nebo dokonce za-
kladatelkou - právě tohoto konceptu péče v České republice?

Mohu být nazvána průkopnicí pro Psychobiografický model 
(PBM) péče podle profesora Erwina Böhma v České republice - 
i s pořádáním odborných konferencí, kam jsem vždy zvala i autora 
PBM, profesora Böhma z Rakouska. Ale v oblasti biografické péče 
jsem spíše zakladatelkou nového směru péče o seniory s cílem 
tuto péči polidštit.

S PBM jako s naprosto lidským přístupem v péči jsem se setka-
la v Rakousku již před rokem 2000, měla jsem zde možnost číst 
v odborných časopisech o tomto lidském přístupu k seniorům 
pod názvem Psychobiografický model péče podle profesora Er-
wina Böhma. Aktivně jsem prošla vzděláváním v tomto modelu a 
následně se stala i lektorkou tohoto přístupu. PBM jsem vyučovala 
v Rakousku, ale protože jsem patriot, bylo mým cílem tento model 
přenést i do České republiky, kde jsem se setkala s velkým zájmem 
o dané téma.

V Čechách je ale - na rozdíl od zahraničí, kde je jeden klient a 
jedna péče, a tím pádem jen jeden plán péče - péče o seniory 
rozdělena do dvou celků: a to péče zdravotní a péče sociální. 
Tento fakt inicioval skutečnost, že jsem vypracovala speciální 
koncepci biografické péče, která stmeluje péči do zdravotně-
-sociálního pomezí, tedy do jednoho celku. Péče musí být 
srozumitelná pro všechny členy týmu a následně i měřitelná, 
transparentní a reálná.

Proč bychom měli s konceptem biografické péče v Domově 
pro seniory Kaplice pracovat? Jaký má přínos?

Na prvním místě si musíme položit otázku, jak chceme, aby 
jednou někdo pečoval o nás? O nás a bez nás, bez jakýchkoliv zna-
lostí podrobností našeho života? Nebo chceme, aby nás pečující 
respektovali jako osobnosti se svým životním příběhem a respek-
tovali naše přání a potřeby?

Přínos biografické péče můžeme hodnotit jak ze strany seni-
orů a jejich rodin, tak ze strany pečujících. Nalézáme společnou 
řeč v odborné péči o seniory, kterou dokážeme vysvětlit jak 

seniorům, tak jejich 
rodinám. Spojujícím 
článkem v komunikaci 
mezi všemi zúčastně-
nými je právě životní 
příběh seniora. Někdy 
se stává, že pečující 
zná a ví více informací 
o seniorovi ne o vlast-
ních rodičích. A tím se 
dostáváme k dalšímu 
přínosu: ptáme se v 
rodině na vzpomínky, 
které se týkají našich 
nejbližších. Tento hu-
mánní přínos do me-
zilidských vztahů ovlivňuje způsoby vzájemné komunikace, vnímání 
důstojnosti člověka a respekt k osobnosti starého člověka.

Nesmím opomenout ještě jeden přínos: biografie životního 
příběhu seniora vzdělává personál v oblasti vnímání historie nás 
všech. To, co jsme zameškali v dějepise, se dozvídáme z životních 
příběhů našich seniorů. Mnoho mladých lidí zaměňuje rok 1968 a 
1989, nezná naše prezidenty a neumí rozlišit rozdíl v tom, co bylo 
normální pro naše seniory a co je normální pro ně. Například: pro 
seniory byl chleba Boží dar, pro supermarketovou generaci je zcela 
normální, že se chleba vyhazuje. Tyto rozdíly ve vnímání životních 
hodnot přináší mnoho konfliktních situací i do péče. Můžeme jim 
ale aktivně předcházet právě na základě dobré znalosti hodnot 
seniorské generace.

Jak důležitou roli hraje spolupráce s rodinou klienta seniora?
Významnou roli. Všichni jsme na jedné lodi: pečující tým, senior, 

rodina, celá instituce. Dobrá spolupráce je základem pro podpo-
ru kvality života seniora, rodiny, pečujících i instituce. Je nutné si 
tuto rovinu kvality péče vědomě připomínat, rozvíjet a naučit se ji 
hodnotit.

Proces vzdělávání v biografické péči je v Domově pro seniory 
Kaplice v plném proudu. Jak hodnotíte dosavadní výsledky 
a celkovou spolupráci s pracovním týmem Domova?

Jako překvapivě dobrou. Je důležité stanovit si cíle pro výuku 
celého týmu, ale nesmíme zapomenout, že zde hraje význam-
nou roli definování cílů celé organizace. Na nich se musí podílet 
i management, bez podpory managementu je přenos naučených 
dovedností do praxe pouze padesátiprocentní a postupně dochází 
k dalšímu poklesu. Pokud nejsou vytvořeny podmínky pro aplikaci 
naučeného v praxi, ztrácí se i oněch původních padesát procent. 
Záleží na manažerských dovednostech uchopení kormidla dané 
lodi, která musí plout podle kompasu, který ukazuje směr k dobře 
stanoveným vizím humanizace péče o seniory. 

V Domově pro seniory Kaplice jsme všichni na stejné lodi. Nemě-
lo by to být však pouze o dané organizaci, ale o celé společnosti. 
Není to totiž o nich - o seniorech, ale o nás všech. Jakou kvalitu 
péče si totiž dnes nastavíme, takovou ji budeme mít, až se bude 
pečovat o nás.

Budeme rádi, když si všichni začnou sepisovat své životní příbě-
hy již v domácím prostředí, a tím ulehčí práci pečovatelům, jejichž 
práce je nedocenitelná.

Mgr. Zuzana Moštková
Domov pro seniory Kaplice

Kvalitu péče ovlivňuje kvalita 
a odbornost pečujících
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Větrník

Školní družina navštívila v září Sbor dobrovolných hasičů ve 
Vyšším Brodě. Děti poznaly, jak hasiči dokážou pomoci při požáru, 
povodni nebo dopravní nehodě.

Velkou chloubou je jejich hasičské muzeum přes 100 let staré. 
Jejich jednotku chrání patron hasičů - Svatý Florián. Dětem se výlet 
líbil. Děkujeme jim, že nás k sobě pozvali.

Iva Kotousová

Klub seniorů se po omezeních způsobených virem Covid 19 
scházel pouze v úterý. Čtvrtky jsme věnovali venkovní aktivitě, kdy 
zejména při příznivém počasí pořádáme turnaje v pétanque ve 
venkovním prostoru restaurace Slavie.

 Dne 12.8.2020 jsme se vydali spolu s rodinnými příslušníky 
na plavbu lodí z Českých Budějovic do Purkarce a zpět. Počasí 
nám přálo, měli jsme výborného a pohodového lodivoda, a tak 
celá plavba proběhla ve výborné atmosféře. Při každé cestě (tam 
i zpět) jsme se zastavili na krátké přestávce na Hluboké, kde jsme 
se osvěžili zmrzlinou a studeným nápojem. Purkarec posloužil ne-

jenom jako cílová stanice, ale zejména jako občerstvovací stanice 
s teplým jídlem. Veškeré výhledy na okolní krajinu kolem Vltavy byly 
nezapomenutelné.

Současné období je vyplněno přípravou setkání rodáků a staro-
usedlíků.

12.9.2020 jsme se již tradičně zúčastnili 4. městských slavností. 
Pro nás seniory to bylo opravdu slavnostní, protože se nám vě-
noval senátor pan Ing. Tomáš Jirsa. Pan senátor setkání s námi 
pojal jako náhradu za slíbenou jarní návštěvu senátu, která se kvůli 
koronaviru nemohla uskutečnit. Současná situace je obdobná, a 
proto návštěva senátu se opět konat nemohla. Naše ženy jako 
malé odškodnění obdržely od pana senátora nádhernou růži. Pří-
tomnost pana senátora jsme využili i k společnému tanci a zpěvu 
přímo před podiem při účinkování skvělého herce i zpěváka pana 
Petra Rychlého. Některé růže dostaly i ženy, které se podílejí na 
kulturním životě v našem městě.

Připravujeme:
13.11.2020 - taneční zábava s Kašovankou - restaurace Slavie
Listopadové posezení s Milanem Soukupem
30.11. - 2.12.2020 - Zimní a vánoční výstava v zasedací síni.
15.12.2020 - návštěvy domovů důchodců i dětských domovů

Klub seniorů

Máme za sebou, a troufám si říct, další velice úspěšnou Vět-
řenskou cyklojízdu, letos konečně i za pěkného počasí. Neváhalo 
přijít cca 70 účastníků a cca 35 závodníků. V časovce vše dopadlo 
na jedničku, s pohodou, úsměvy na tvářích a hlavně bez zranění. 
Tímto děkuji všem zúčastněným, divákům a pomocníkům.

Dále bych chtěl poděkovat všem sponzorům a partnerům: 
Město Větřní, AMK Větřní, Janoušek Motorsport, Schwan Stabilo, 
ÚAMK, BESIP.

Již nyní se těšíme na další ročník.

Za AMK Větřní Jan Fazekaš

Správní chlapi

Klub seniorů

Cyklojízda


